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Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

Szanowny Panie Ministrze!
W prasie lokalnej pojawiaj¹ siê w ostatnich dniach niepokoj¹ce doniesienia dotycz¹ce wyboru inwe-

stora do przedwstêpnej umowy na sprzeda¿ akcji PZL Œwidnik. Wynika z nich, ¿e jedynym kryterium,
jakim kierowaæ siê ma Agencja Rozwoju Przemys³u przy wyborze oferty zakupu zak³adu, bêdzie cena.
Jak twierdz¹ zwi¹zkowcy zak³adowej „Solidarnoœci” oraz przedstawiciele Urzêdu Miasta Œwidnik, jest to
sprzeczne z dotychczasowymi zapewnieniami agencji i ministra Skarbu Pañstwa. Oczekuj¹ oni, ¿e wy-
brany zostanie inwestor strategiczny, który zabezpieczy odpowiedni zakres inwestycji, rozwój zak³adu,
dostêp do rynku oraz nowych technologii, a w konsekwencji zapewni za³odze gwarancjê zatrudnienia.
A zapewnieniem ochrony praw pracowniczych powinno byæ, moim zdaniem, w³¹czenie pakietu socjal-
nego do umowy sprzeda¿y!

W zwi¹zku z tym proszê Pana Ministra o odpowiedŸ na pytanie, na podstawie jakich kryteriów doko-
nany bêdzie wybór inwestora do prywatyzacji PZL Œwidnik? Proszê o przybli¿enie szczegó³ów pakietu
socjalnego i inwestycyjnego oferowanego przez zainteresowanych kupnem inwestorów: Agusta We-
stland i Aero Vodochody.
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